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Since our establishment in 1981, Al-Qussie International Co. has been a 

cornerstone in Saudi Arabia's construction and facilities management and 

maintenance sectors. Our unwavering commitment to excellence has 

positioned us as a trusted partner for both government and private entities.

Our journey over the past four decades reflects our dedication to quality, 

innovation, and integrity. We have consistently delivered projects that not 

only meet but exceed expectations, contributing significantly to the 

Kingdom's infrastructural development.

As we look to the future, we remain steadfast in our mission to uphold the 

highest standards of service, embracing new challenges with the same 

vigour that has defined our legacy.

Abdul Rahman Mohammad Al-Athel

Chief Executive Officer

Abdulaziz Mohamed Al-Athel

Chairman
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At Al-Qussie International Co., our success is driven by our people and 

their relentless pursuit of excellence. Our team of over 4,500 professionals 

is dedicated to delivering top-tier services in construction, facilities 

management, and maintenance.

We pride ourselves on our ability to adapt and innovate, ensuring that we 

meet the evolving needs of our clients and the industry. Our projects are a 

testament to our commitment to quality and our role in shaping the 

Kingdom's infrastructure.

Looking ahead, we are excited to continue our growth, embracing new 

technologies and methodologies to enhance our services and contribute to 

Saudi Arabia's Vision 2030.
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ات عملائنا نفخر بقدرتنا على التكيّف والابتكار، مما يضمن لنا تلبية احتياج
ة ومتطلبات السوق المتجددة امنا بالج. المتغت  ودة وتعكس مشاريعنا الت  

ي بناء البنية التحتية للمملكة
 
.ودورنا الفاعل ف

ي 
عرب عن حماسنا لمواصلة النمو من خلال تبن 

ُ
ي قدمًا، ن

ونحن نمض 
ي 
 
ي تعزز من جودة خدماتنا وتساهم ف
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About Al Qussie

Al Qussie is a diversified construction and facilities management group.

Founded by Abdulaziz Mohamed Al-Athel in 1981 the company has grown 

significantly since then and built a strong reputation in the market.

Today Al Qussie employs more than 4,500 staff and is a leading construction 

and service provider in Saudi Arabia. 

The company is committed to maintaining high delivery standards, ensuring 

projects are completed on time, every time, and our facilities management and 

maintenance services enhance the built environments we live in leveraging 

international best practice, innovation and sustainability initiatives. 

أسسها عبد العزيز محمد . القسي هي مجموعة متنوعة لإدارة الإنشاءات والمرافق

وقد نمت الشركة بشكل ملحوظ منذ ذلك الحين وبنت سمعة 1981العذل في عام 

موظف وهي شركة 4500قوية في السوق، توظف شركة القسي اليوم أكثر من 

رائدة في مجال البناء والخدمات في المملكة العربية السعودية، تلتزم الشركة 

ي بالحفاظ على معايير تسليم عالية وضمان اكتمال المشاريع في الوقت المحدد ف

كل مرة، كما تعمل خدمات إدارة المرافق والصيانة لدينا على تعزيز البيئات التي

نعيش فيها من خلال الاستفادة من أفضل الممارسات الدولية ومبادرات الابتكار 

.والاستدامة



Leadership And Our People
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Al Qussie is a truly multi-cultural business with a wide range of capabilities to 

service our customers. 

Our leadership team comprises individuals with strong sector experience and 

established track records.

We are committed to supporting Saudisation initiatives. We actively prioritise the 

recruitment, training, and development of Saudi nationals across our operations. 

Within the company we create opportunities for all our people through 

successful training and development. 

Our culture is focussed on strong corporate values that support a collaborative, 

customer centric approach. These values are: integrity, quality, sustainability, 

innovation and safety. Abdul Rahman Mohammad Al-Athel

Chief Executive Officer

Abdulaziz Mohamed Al-Athel

Chairman

القسي هي شركة متعددة الثقافات حقاً ولديها مجموعة واسعة من القدرات لخدمة 

يتألف فريق القيادة لدينا من أفراد يتمتعون بخبرة قوية في القطاع . العملاء

وسجلات أداء راسخة وملتزمون بدعم مبادرات التوطين ، نحن نعطي الأولوية 

لتوظيف وتدريب وتطوير للمواطنين السعوديين عبر عملياتنا كما نقوم داخل 

تركز. الشركة بخلق الفرص لجميع موظفينا من خلال التدريب والتطوير الناجح

ى ثقافتنا على القيم المؤسسية القوية التي تدعم النهج التعاوني الذي يركز عل

.النزاهة والجودة والاستدامة والابتكار والسلامة: العملاء وهذه القيم هي
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Al Qussie delivers best in class construction and facilities management solutions to help our clients achieve operational 

efficiency and sustainability requirements. 

Al Qussie’s portfolio centric solutions encompass innovation and sustainability initiatives to drive value over the long 

term.   

As a leading service provider in Saudi Arabia we deliver best in class solutions

40+ Years of 

experience in 

Saudi Arabia

620 successful 

projects

Serviced over 

150+ Clients

4,500+ 

Employees

672 units of 

heavy 

equipment

Presence in 19 

cities across 

Saudi Arabia
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Our Vision, Mission Statement & Values Align to Our Customers Needs 

Vision

Mission

Our vision is to be the trusted partner and the 

premier provider of efficient and sustainable 

operational solutions enhancing the vitality of every 

environment we serve

Our mission is to deliver superior quality of 

services, provide exceptional customer experience 

and integrate sustainability through our tailored 

solutions in all market and industry segments

رؤية

مهمة

تتمثل رؤيتنا في أن نكون الشريك الموثوق به والمزود الأول للحلول 

التشغيلية الفعالة والمستدامة التي تعزز حيوية كل بيئة نخدمها

 

ء مهمتنا هي تقديم خدمات عالية الجودة، وتوفير تجربة استثنائية للعملا

ودمج الاستدامة من خلال حلولنا المخصصة في جميع قطاعات السوق 

والصناعة

Integrity Innovation
Sustainabi

lity
Quality

Company Values

Safety نزاهةجودةاستدامة ابتكار

ا

أمان



Al Qussie Service Delivery Capabilities
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Construction Services
• Civil Construction Engineering

• Interior Design

• Structural works

Construction

Technical Services
• Mechanical

• Electrical

• Plumbing 

• HVAC

Technical – Hard Services

Soft Services
• Cleaning and housekeeping

• Landscaping

• Waste collection and disposal

• Horticulture and sanitation

Soft Services

هندسة الإنشاءات المدنية

التصميم الداخلي

الأعمال الإنشائية  

ميكانيكيا

كهرباء

سباكة

التدفئة والتبريد 

التنظيف والتنظيم المنزلي 

المناطق الطبيعية 

جمع النفايات والتخلص منها 

 البستنة والصرف الصحي

Safety, 
sustainability 
and innovation 
drive our 
service offering

السلامة والاستدامة 

والابتكار هي التي 

تقود عروض 

 خدماتنا
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Innovation & Sustainability Is Part Of Everything We Do

Innovation and Technology

Innovation plays a vital role in our 

service delivery model – CAFM systems, 

performance management dashboards, 

quality management solutions 

Al Qussie is developing a number of 

innovative training programs employing 

virtual reality technologies to enhance 

the skills of our cleaning staff

Al Qussie is at the forefront when it 

comes to using eco-friendly and 

sustainable practices and advanced 

disinfection technologies

Adopting energy efficient equipment and 

practices contributing to the reduction of 

the overall carbon footprint

Sustainability + ESG 

يلعب الابتكار دورًا حيويًا في نموذج تقديم الخدمات

أنظمة-لدينا   CAFM ،ولوحات معلومات إدارة الأداء

وحلول إدارة الجودة تعمل شركة القسي على تطوير 

نيات عدد من البرامج التدريبية المبتكرة التي تستخدم تق

ناالواقع الافتراضي لتعزيز مهارات موظفي النظافة لدي  

تعتبر شركة القسي في الطليعة عندما يتعلق الأمر

باستخدام الممارسات الصديقة للبيئة والمستدامة 

وتقنيات التطهير المتقدمة مع اعتماد معدات 

وممارسات موفرة للطاقة تساهم في تقليل البصمة 

 الكربونية الإجمالية

Energy Efficiency

Al Qussie is committed to delivering 

energy-efficient solutions that drive 

sustainability and cost savings for our 

clients. By adopting innovative 

practices and leveraging state-of-the-

art systems, we help businesses 

achieve their environmental goals while 

maintaining operational excellence. 

إلى تلتزم شركة القسي بتقديم حلول موفرة للطاقة تؤدي

من خلال تبني الاستدامة وتوفير التكاليف لعملائها

ممارسات مبتكرة والاستفادة من أحدث الأنظمة، فإننا 

نساعد العملاء على تحقيق أهدافها البيئية مع الحفاظ 

 .على التميز التشغيلي



Al Qussie Service Delivery Capabilities - Construction
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Construction Services
• Civil Construction Engineering

• Interior Design

• Structural works

Construction

هندسة الإنشاءات المدنية

التصميم الداخلي

الأعمال الإنشائية  

Al Qussie provides a full spectrum of construction services, delivering high-quality solutions for 

projects across residential, commercial, and industrial sectors. From initial concept and design to 

construction and project management, we bring expertise, precision, and innovation to every phase of 

development. Our capabilities encompass new builds, renovations, expansions, and infrastructure 

works, ensuring that projects are completed on time, within budget, and to the highest standards of 

safety and quality. Leveraging cutting-edge technology and a skilled workforce, Al Qussie is dedicated 

to building sustainable and functional spaces that meet the evolving needs of our clients and 

communities.

توفر شركة القسي مجموعة كاملة من خدمات الانشاءات وتقدم حلولاً عالية الجودة للمشاريع في 

البناء بدءً من المفهوم الابتدائي والتصميم وحتى. القطاعات السكنية وغير السكنية والتجارية والصناعية

إننا نجلب الخبرة والدقة والابتكار إلى كل مرحلة من مراحل التطوير تشمل قدراتنا كما وإدارة المشاريع

ت مما يضمن اكتمال المشاريع في الوقالمنشئات الجديدة والتجديدات والتوسعات وأعمال البنية التحتية

من خلال الاستفادة من التكنولوجيا وذلك المحدد وفي حدود الميزانية وبأعلى معايير السلامة والجودة

المتطورة والقوى العاملة الماهرة، تلتزم شركة القسي ببناء مساحات مستدامة وعملية تلبي الاحتياجات

.المتطورة لعملائها ومجتمعاتنا



Al Qussie Service Delivery Capabilities – Technical (Hard Services)
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Technical Services
• Mechanical

• Electrical

• Plumbing 

• HVAC

Technical – Hard Services

ميكانيكية

كهربائي

السباكة

التدفئة والتهوية وتكييف 

 الهواء

Al Qussie specializes in delivering comprehensive 

technical services across HVAC, mechanical, electrical, 

and plumbing (MEP) systems. With a commitment to 

excellence and innovation, we provide tailored solutions for 

the design, installation, maintenance, and optimization of 

critical building systems. Our team of skilled professionals 

ensures seamless integration and performance of MEP 

infrastructure, prioritizing energy efficiency, reliability, and 

regulatory compliance. Whether addressing the needs of 

commercial, industrial, or residential projects, Al Qussie 

leverages advanced technology and industry expertise to 

deliver sustainable and cost-effective outcomes.

Our HVAC, plumbing, mechanical, and electrical services 

are designed to provide comprehensive solutions for the 

installation, maintenance, and optimization of critical 

building systems. We specialize in heating, ventilation, and 

air conditioning (HVAC) systems, ensuring efficient climate 

control and air quality. Our plumbing services cover water 

supply, drainage, and sanitation systems, while our 

mechanical expertise includes equipment maintenance and 

system upgrades. Additionally, we deliver reliable electrical 

solutions, including power distribution, lighting, and energy 

management. Backed by a team of skilled professionals 

and advanced technology, Al Qussie is committed to 

ensuring the functionality, efficiency, and safety of all MEP 

systems.

عبر أنظمة تتخصص شركة القسي في تقديم الخدمات الفنية الشاملة

كهربائية التدفئة والتهوية وتكييف الهواء والأنظمة الميكانيكية وال
ة لتصميم مع الالتزام بالتميز والابتكار، نقدم حلولًا مخصص والسباكة

ريقاً من وتركيب وصيانة وتحسين أنظمة البناء المهمة كما يتضمن ف

لهندسة المحترفين المهرة لتكامل والأداء السلس للبنية التحتية ل

الموثوقية الكهربائية والميكانيكية، مع إعطاء الأولوية لكفاءة الطاقة و

الصناعية أو والامتثال التنظيميوتلبي احتياجات المشاريع التجارية أو

قدمة والخبرة السكنية، كما تستفيد شركة القسي من التكنولوجيا المت
 .ةالصناعية لتحقيق نتائج مستدامة وفعالة من حيث التكلف

الميكانيكية تصميم خدمات التدفئة والتهوية وتكييف الهواء والسباكة و

وتحسين والكهربائية تعنى بتوفير حلول شاملة لتركيب وصيانة

هوية نحن متخصصون في أنظمة التدفئة والت. أنظمة البناء المهمة
.مما يضمن التحكم الفعال في المناخ وجودة الهواء وتكييف الهواء

حي، تغطي خدمات السباكة لدينا أنظمة إمدادات المياه والصرف الص

.  الأنظمةبينما تشمل خبرتنا الميكانيكية صيانة المعدات وتحديث

ك توزيع بالإضافة إلى ذلك نقدم حلولًا كهربائية موثوقة بما في ذل

الطاقة والإضاءة وإدارة الطاقة وذلك بدعم من فريق من المهنيين

لأداء المهرة والتكنولوجيا المتقدمة، تلتزم شركة القسي بضمان ا

ة الوظيفي والكفاءة والسلامة لجميع أنظمة الهندسة الكهربائي
 .والميكانيكية



Al Qussie Service Delivery Capabilities – Soft Services 
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Soft Services
• Cleaning and housekeeping

• Hospitality

• Landscaping

• Waste collection and disposal

• Sanitation

Soft Services
Al Qussie offers a comprehensive range of soft services to ensure 

the seamless operation, upkeep, and aesthetic appeal of facilities. 

Our expertise includes professional cleaning, Hospitality 

landscaping, waste collection and disposal, horticulture, and 

sanitation services, all designed to create safe, healthy, and 

welcoming environments. With a focus on quality, efficiency, and 

sustainability, we tailor our solutions to meet the unique needs of 

each client. Backed by a dedicated team and advanced 

methodologies, Al Qussie is committed to enhancing the functionality 

and appearance of facilities while upholding the highest standards of 

hygiene and environmental stewardship.

Our cleaning services are designed to maintain pristine, hygienic, 

and welcoming environments across a variety of facilities. From 

daily janitorial tasks to specialized deep cleaning, we tailor our 

solutions to meet the unique requirements of each client. Our scope 

includes office cleaning, floor care, window cleaning, restroom 

sanitation, and post-construction cleanup, all delivered using 

environmentally friendly products and advanced techniques.

Our landscaping services are tailored to enhance the beauty, 

functionality, and sustainability of outdoor spaces. We offer 

comprehensive solutions, including landscape design, installation, 

and maintenance, as well as irrigation system setup, lawn care, 

pruning, and seasonal planting. 

Our waste collection, disposal services, and sanitation services  are 

designed to ensure efficient, reliable, and environmentally 

responsible management of waste for various facilities. We provide 

tailored solutions that include regular waste collection, segregation, 

recycling, and safe disposal, adhering to all regulatory standards 

and sustainability goals. 

صيانة تقدم شركة القسي مجموعة شاملة من الخدمات لضمان التشغيل السلس وال

وتنسيق ,تشمل خبرتنا خدمات التنظيف الفعال ، الضيافة. والجمالية للمرافق

حي، الحدائق، وجمع النفايات والتخلص منها، والبستنة، وخدمات الصرف الص

ة مع التركيز على الجودة والكفاء. وكلها مصممة لخلق بيئات آمنة وصحية

بدعم ل عميلوالاستدامة، كما نقوم بتصميم حلولنا لتلبية الاحتياجات الفريدة لك

غيل من فريق متخصص ومنهجيات متقدمة، تلتزم شركة القسي بتعزيز تش

 .ومظهر المرافق مع الحفاظ على أعلى معايير النظافة والإشراف البيئي

مجموعة تم تصميم خدمات التنظيف لدينا للحفاظ على بيئات نقية وصحية عبر

متنوعة من المرافق ، بدءًا من مهام النظافة اليومية وحتى التنظيف العميق

ل كما يشمل نطاق المتخصص، نقوم بتصميم حلولنا لتلبية المتطلبات الفريدة لكل عمي

، والصرف عملنا تنظيف المكاتب، والعناية بالأرضيات والواجهات، وتنظيف النوافذ

دام منتجات الصحي للمراحيض، والتنظيف بعد البناء، وكل ذلك يتم تقديمه باستخ

 .صديقة للبيئة وتقنيات متقدمة

ها تم تصميم خدمات تنسيق الحدائق لدينا لتعزيز جمال المساحات الخارجية ووظائف

ريد نحن نقدم حلولاً شاملة، بما في ذلك تصميم المناظر الطبيعية والتو. واستدامتها

والصيانة ، بالإضافة إلى إعداد نظام الري والعناية بالعشب والتقليم والزراعة 

 .الموسمية

تم تصميم خدمات جمع النفايات والتخلص منها وكذلك خدمات الصرف الصحي 

ن نح. لدينا لضمان إدارة فعالة وموثوقة ومسؤولة بيئيًا لنفايات مختلف المرافق

نقدم حلولاً مخصصة تشمل جمع النفايات بشكل منتظم، وفصلها، وإعادة 

تدويرها، والتخلص الآمن منها، مع الالتزام بجميع المعايير التنظيمية وأهداف 

 .الاستدامة
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Sectors We Serve

Sports and Stadium Education Healthcare

Aviation Finance Hospitality

Government

Commercial
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Our Educational, Aviation and Financial Sector Credentials – Select Only

Almajmaa University - Alzolfy King Abdulaziz University - Jeddah Qassim University

Saudi Central Bank King Khaled International Airport Arab National Bank
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Our Sports Sector Credentials Set Us Apart From Others – Select Only

King Abdullah Sports City Qassim Riyadh Sports Club

Sports Centre Jeddah Prince Nayef Bin Abdul Aziz City



Al Qussie operates across the Kingdom of Saudi Arabia
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Established presence in 19 cities
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Al Qussie has the highest classification with MoMRA for provision of Operations and Maintenance 

Services in Saudi Arabia

Al Qusse’s has also received certification to internationally recognised Quality, Safety end 

Environmental Management Standards. Al Qussie’s management systems provides the basis for 

ensuring that quality is given priority in all our operational activities.

Al Qussie will deliver a level of performance which will meet and often exceed the expectations of 

our clients, suppliers, employees, shareholders and the community. 

Al Qussie has a strong financial standing along with long standing relationships with a consortium 

of banks ensuring it can finance its projects and pay its employees and suppliers on time.

Al Qussie has a paid up capital of SAR 50,000,000

Al Qussie has current contracts worth in excess of SAR 1 Billion. 

Operations and Maintenance – 1st Classification

Classification Threshold (SAR m)

First 168+

Second 48 to 168

Third 31 to 48

Fourth 21 to 31

Fifth 1 to 21

تشغيل حصلت شركة القسي على أعلى تصنيف لدى وزارة الشؤون البلدية والقروية في تقديم خدمات ال

دة والسلامة حصلت شركة القسي أيضًا على شهادة معايير الجوكما والصيانة في المملكة العربية السعودية 

ودة في جميع وتوفر أنظمة إدارة القسي الأساس لضمان إعطاء الاولية للج. والإدارة البيئية المعترف بها دوليًا

يان توقعات تقدم شركة القسي مستوى من الأداء يلبي ويتجاوز في كثير من الأح، كما أنشطتها التشغيلية

انب علاقات تتمتع شركة القسي بملاءة مالية قوية إلى ج. عملائها والموردين والموظفين والمساهمين والمجتمع

ديها طويلة الأمد مع مجموعة من البنوك مما يضمن قدرتها على تمويل مشاريعها ودفع رواتب موظفيها ومور

ريال سعودي ولدىها عقود حالية 50,000,000يبلغ رأس المال المدفوع لشركة القسي كما في الوقت المحدد

 .تزيد قيمتها عن مليار ريال سعودي



Financial Capabilities
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Al Qussie has a strong financial standing and is able to meet its contractual and legal requirements

Dues Settlement:

1. Purchase orders issued immediately when purchasing is due

2. Suppliers' dues are paid on mature date

3. There are credit agreements with a large range of suppliers

Salaries:

1. Al-Qussie deposits the salaries of its employees in their bank 

accounts on the 1st of each Gregorian month through an 

agreement with Arab National Bank and Samba Financial Group.

2. Salaries payment is not associated with Company billings.

Support & Funding:

1. Meeting customers' requirements when the project is awarded

2. Executing and funding any additional works required by the project 

or the customer

3. Providing financial support (cash) serving the project or the 

customer

Current Contracts:

The total value of the current contracts is SR 1,109,020,699

(One Billion, One Hundred Nine Millions, Twenty Thousands and Six 

Ninety Nine Saudi Riyal)

:تسوية المستحقات
اء.1 اء فور استحقاق الشر يتم إصدار أوامر الشر

ي تاري    خ الاستحقاق.2
 
دفع مستحقات الموردين ف

ُ
ت

ة من الموردين.3 توجد اتفاقيات ائتمان مع مجموعة كبت 

:الرواتب
1. كة القسي العالميةتقوم  ي اليومشر

 
ي حساباتهم البنكية ف

 
الأول من بإيداع رواتب موظفيها ف

ي ومجموعة سامبا المالية
ي الوطن  كل شهر ميلادي، من خلال اتفاقية مع البنك العرب 

كة.2 دفع الرواتب غت  مرتبط بفوترة الشر

:الدعم والتمويل
وع.1 تلبية متطلبات العملاء عند ترسية المشر

وع أو العميل.2 تنفيذ وتمويل أي أعمال إضافية مطلوبة من قبل المشر
3.  )تقديم الدعم المالىي 

ً
وع أو العميل( نقدا الذي يخدم المشر

:العقود الحالية
(ريال سعودي1,109,020,699)إجمالىي قيمة العقود الحالية هو 

 وستة وتسعون ريال سعودي)
ً
ون ألفا (مليار ومئة وتسعة ملايي   وعشر
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Al Qussie has a strong history of utilising technology and 

developing proprietary systems. 

Al Qussie currently utilises a market leading ERP and CAFM 

systems developed by skilled software developers across its 

portfolio ensuring operational efficiencies and the appropriate 

technology benefits are achieved. 

ي استخدام التكنولوجيا وتطوير
 
كة القسي بتاري    خ حافل ف أنظمتها تتمتع شر

.الخاصة
ي تم  CAFMو ERPتستخدم القسي حاليًا أنظمة 

ي السوق، والن 
 
الرائدة ف

تطويرها من قبل مطورين ذوي كفاءة عالية عت  محفظة أعمالها، مما يضمن
تحقيق الكفاءة التشغيلية والاستفادة المثلى من مزايا التكنولوجيا

Innovation & Technology
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